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Claudia Lipan : Cum aţi găsit acest spaţiu al Centrului Multi-Art Dans şi ce 
Înseamnă el acum când şi-a deschis porţile? 
Vava Ştefănescu: L-am găsit pri ntr-un noroc când am fost sfătu ită să încerc 
a ic i .  Am ven i t ,  am încercat ş i  în urma pro iectelor depuse am reusit să i ntrăm 
într-un contact valab i l  cu d i recţia Casei de Cu ltură a sectoru l u i  4. Este de trei ori 
un noroc: o dată că l -am găsit ,  o dată că înăuntru l l u i  am găsit o d i rectoare 
nemaipomen ită în persoana doamnei N ico leta N icorici ş i ,  încă o dată, pentru 
că a zis "da" la tot ce am propus noi . Este greu de crezut că c i neva îţi zice "da" ,  
atâta vreme cât tu ,  an i  de z i le te duc i  în teatre ş i  ţi se spune "nu " .  
C.L. :  Va continua Centrul MAO tradiţia spaţiilor neconven.tionale? 
V.Ş. : Nu,  eu cred că dansul contemporan nu  ţ ine de ceva neconvenţional . Locu l  
l u i  este într-un spaţ iu convenţiona l ,  respectiv într-o scenă. Noi avem un  studio 
din ceea ce am reuşit  să constru im în c lăd i re .  Faptul pentru care găsim dans 
contemporan mai des într-un loc neconvenţiona l ,  este o soluţ ie de urgenţă d in  
partea creator i lor ş i  nu o chest iune del i berată. 
C.L. : Cum se mai poate traduce dansul În ziua de astăzi? 
V.Ş. :  Dansul ,  în general ,  reprezintă tot ceea ce mişcă; şi în tot ceea ce mişcă este o 
coregrafie. Iar pentru că se întâmplă atunci şi acum devine contemporan cu noi . 
C.L. :  Este pregătit publicul pentru mişcarea de atunci şi de acum? 
V.Ş . :  Da, pub l i cu l  ch iar are nevoie de aşa ceva. Au doved i t-o toate mari le 
even imente , u l timul  real izat cu SMART, este vorba de INOEPENOANS la "Odeon" ,  
unde aproape s-au spart uş i le la i ntrare . Tre i z i le  de "nebun ie " ,  deci îm i doresc 
să avem şi  noi a ic i  mu lte lndependansuri. 
C.L. :  De fapt, SMART a tot colaborat cu dansul contemporan, acum, iată, se 
implică din nou pentru centrul dumneavoastră. 
V.Ş. :  SMART şi întreaga echipă de-acolo colaborează minunat .  Au avut un proiect 
pentru întreg anul  2000 referitor la dans, deci au ţ inut să promoveze t iner i i  
dansatori ş i  coregraf i .  
C.L. :  Că a venit vorba de ei  . . .  Le oferă acest spaţiu posibilitatea de a participa 
la festivaluri, de a face turnee În .tară, În străinătate? Vor fi ajutaţi şi sponsorizaţi 
În acest sens? 
V.Ş . :  Pentru început spectacolele prezentate în programul  stag iun i i  noastre sunt 
deja real izate , este vorba de cele mai bune lucrări selecţionate , care au avut, 
din păcate , doar câteva reprezentaţ i i ,  dat f i ind faptu l  că nu s-a putut mai mul t .  
Pentru o a doua etapă a repertori u l u i  vom începe coproducţia. Pr ima producţie 
pe care eu vreau s-o susţ in este Hammam a lui Mihai M ihalcea. 
C.L. :  Care Aste visul legat de ceea ce urmea7ă să faceţi? 
V.Ş. : Vi s u l  r r � e u  este ca acest srAţ i u  siJ. f i e  întotd oo.una vizitat,  v(j_zut,  î r l l re l)at, 
ce rtat , contrariat . . . Vreau să e x i sta v iaţi:l. a i c i ,  :..;Ct existA idei bune s i  l u c r u r i  de 
foarte bună c a l i talo.  VreCJ t J  si:l. l u c r[u r l cu aceeaşi  pa:..; i t.J I Ie ş i  acccm;;i u u r i nţă,  
avâ n d  Lot t imptJ I  în m i nte rnarc l o  cadou care n i  se faco î n  acest rnor 1 1c n l .  
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